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§ 1. Mötets öppnande. 
Ordförande Fredrik Eriksson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Fastställande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3. Val av mötesordförande. 
Till mötesordförande valdes Fredrik Eriksson. 
 
§ 4. Val av sekreterare. 
Till mötessekreterare valdes Anna Hilmersson. 
 
§ 5. Val av två justerare. 
Till justerare valdes Christina Sandström och Anna Plesman. 
 
§ 6. Närvarolista. 
8 medlemmar närvarade. En närvarolista/röstlängd upprättades och fastställdes. 
 
§ 7. Årsmötets behöriga utlysande. 
Mötet beslöt att årsmötet var utlyst på behörigt sätt. 
 
§ 8. Verksamhetsberättelse 2024. 
Fredrik Eriksson gick igenom den verksamhet som föreningen bedrivit under det gångna 
verksamhetsåret. Den fastställdes och lades till handlingarna. 
 
§ 9. Ekonomisk redovisning. 
Marlene Cederquist gick igenom den ekonomiska redovisningen för föreningen. 
Resultat 2024: + 48 387 kr. Vinsten avsätts för framtida underhåll av Holken. 
Den ekonomiska redovisningen fastställdes och lades till handlingarna. 
 
§ 10. Revisorernas berättelse. 
Revisionsberättelsen och revisorernas förslag till ansvarsfrihet. Revisionsberättelsen 
godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 11. Ansvarsfrihet. 
Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret, 2024. 
 
 
§ 12. Medlemsavgift 2026. 
Årsmötet fastställde medlemsavgiften för 2026 till 200 kr. Samma som föregående år. 



 
§ 13. Val. 
Valberedningens förslag till ny styrelse 2025, se bilaga (Bilaga 1) 
 
§ 14. Valberedning. 
Fredrik Lindgren från Klubben kan tänka sig att sitta ett år till i valberedningen. Det ska helst 
vara en representant från varje område.  
 
§ 15. Verksamhet  
Årsmötet beslöt att stötta styrelsens följande förslag till verksamhet 2025. Traditionella 
fester, utveckla och renovera Holken, sommarkiosken, ekonomin, Barnens Vasalopp, 
spökvandring, loppis, pubafton, kurser/studiecirklar m.m 
 
§ 16. Övriga frågor. 
Styrelsen får i uppdrag att undersöka vad som kan göras åt den skräpiga miljön vid 
återvinningsstationen i byn. Är det till exempel möjligt att sätta/bygga ett staket runt hela 
anläggningen? 
 
§ 17. Avslutning. 
Slutord. Styrelsen vill tacka alla medlemmar i YFF och sponsorer för stödet och 
engagemanget under 2024. 
Vi ser fram emot 2025 med många återkommande och förhoppningsvis nya evenemang och 
arrangemang i och runt Yttersjö. 
 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
Ordförande                                                            Sekreterare 
Fredrik Eriksson                                                    Anna Hilmersson 
 
 
 
 
 
 
Justerare                                                                Justerare 
Christina Sandström                                              Anna Plesman 


